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Notulen	  WTO	  –	  overleg	  Stichting	  Wijkorganisatie	  Ridderweide	  d.d.	  06	  november	  2013.	  
	  
	  
Aanwezig:	  dhr.	  H.Rijksen	  (Wijkteam	  Gemeente)	  dhr.	  J.	  Loosschilder	  (Gemeente)	  dhr.	  M.	  Meeus	  
(Woningcorporatie	  SCW)	  dhr.	  F.	  van	  Triest	  (	  Bewonerscommissie	  Liendenlaan)	  dhr.	  F.	  Niemeyer	  
(RKTVC)	  mevr.	  J.	  Moerman	  (	  Woningcorporatie	  SVT)	  dhr.	  W.	  Bralts	  (Politie)	  dhr.	  H.	  van	  Doesburg	  
(bestuurslid)	  dhr.	  D.	  Üstünalp	  (bestuurslid)	  mevr.	  A.	  de	  Vaan	  (bestuurslid)	  mevr.	  A.	  Stoffelen	  
(bestuurslid)	  dhr.	  F.	  Dostaly	  (bestuurslid)	  dhr.	  A.	  de	  Groot	  (penningmeester)	  mevr.	  L.	  de	  Groot	  	  
(notulist/	  2e	  secretaris)	  dhr.	  E.	  Scheepmaker	  (voorzitter)	  dhr.	  T.	  Cuijten	  (secretaris)	  
	  
Afwezig	  met	  kennisgeving:	  mevr.	  M.	  Ketting	  (Rotonda	  Ridderweide)	  dhr.	  Y.	  Özturk	  (Handhaving	  en	  
Toezicht)	  dhr.	  J.	  Steenbekkers	  (Winkeliersvereniging	  Kwadrant)	  dhr.	  T.	  Waegemaker	  (Dynamiek)	  
	  
Afwezig	  zonder	  kennisgeving:	  mevr.	  E.	  Smits	  (Prins	  Mauritsschool)	  dhr.	  Alp	  (TDIB)	  
	  
1.	   Opening	  en	  welkom.	  
	   Onze	  nieuwe	  voorzitter	  Ed	  Scheepmaker	  stelt	  zich	  voor	  en	  heet	  iedereen	  van	  harte	  	  
	   welkom,	  de	  voorzitter	  vraagt	  of	  iedereen	  zich	  voor	  wil	  stellen.	  
	   Nieuwe	  bestuursleden	  zijn,	  dhr.	  F.	  Dostaly,	  mevr.	  A.	  de	  Vaan	  en	  dhr.	  Üstünalp.	  

Dhr.	  F.	  Niemeyer	  is	  aanwezig	  namens	  de	  voetbalclub	  RKTVC.	  
	  

2.	   Notulen	  d.d.	  15	  mei	  2013.	  
	   De	  voorzitter	  vraagt	  of	  er	  aanvullingen	  of	  reacties	  zijn	  op	  de	  notulen	  d.d.	  15	  mei	  2013.	  
	   De	  notulen	  zijn	  verder	  inhoudelijk	  en	  tekstueel	  goedgekeurd.	  
	  
3.	   Ingekomen-‐/	  uitgaande	  post.	  
	  	   De	  secretaris	  dhr.	  T.	  Cuijten	  licht	  enkele	  punten	  van	  de	  post	  toe,	  verder	  in	  de	  vergadering	  	  
	   komt	  de	  andere	  post	  nog	  ter	  sprake.	  
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ingekomen-‐/uitgaande	  post	  
	  
Ingekomen	  post.	  	  	  	  	  	  	  Peildatum	  05	  juni	  2013	  
	  
Datum	  ontvangst	   Afzender	   Onderwerp	   Datum	  archief	  
12	  juni	   Actiefintiel	   Condoleance	   	  
13	  juni	   Omroep	  Gelderland	   Een	  goede	  buur	   	  
17	  juni	   R.v.Vugt	   Declaraties	   	  
21	  juni	   Buitenspeeldag	   Dankbrief	   	  
25	  juni	   Annelies	  de	  Vaan	   Concept	  brief	   	  
03	  juli	   Ed	  Scheepmaker	   Impressie	  opkomst	  bewoners	   	  
04	  juli	   Merlijn	  Meeus	   Terugkoppeling	  bewoners	  	   	  
04	  juli	   Stagecv2	   Uitnodiging	  buurtpreventie	   	  
05	  juli	   Lien	   Dansclinic	   	  
08	  juli	   Bowlingcentrum	   Rekening	   	  
16	  juli	   Ferdy	  v.Triest	   Huur	  partytenten	   	  
18	  juli	   Anton	  de	  Boer	   Gesprek	  over	  ouderen	   	  
18	  juli	   Sign	  Expres	   Banier	  SWR	   	  
29	  juli	   Marie	  v.Brenk	   Overlast	  jongeren	   	  
29	  juli	   Nel	  Zwartbol	   Overlast	  jongeren	   	  
30	  juli	   Theo	  v.	  Wijk	   Beëindiging	  dansclinic	   	  
15	  aug	   Oranjefonds	   Uitnodiging	  09	  sept.	   	  
	   	   	   	  
09	  september	   Ellen	  Smit	   Wijziging	  planning	  prikactie	   	  
09	  september	   R.v.Vugt	   Toestemming	  financieel	   	  
11	  september	   AVRI	   Toestemming	  container	   	  
12	  september	   Mozaiek	   Vrijwilligersprijs	   	  
12	  september	   Hennie	  Rijksen	   Medewerking	  groendag	   	  
17	  september	   Rotondaschool	   Bezetting	  gymzaal	   	  
17	  september	   Mozaiek	   Ant.	  De	  Boer	  gesprek	   	  
30	  september	   Joost	  den	  Biggelaar	   speelvoorzieningen	   	  
30	  september	   Vrijwilligers	  steunpunt	   Vrijwilligersprijs	   	  
01	  oktober	   Mozaiek	   Nieuwsbrief	   	  
01	  oktober	   KNH	   Kern	  met	  pit	   	  
03	  oktober	   Toos	  Groen	   Werkwijze	  wijkorganisatie	   	  
11	  oktober	   Dynamiek	   Uitnodiging	   	  
14	  oktober	   Dynamiek	   Nieuwsbrief	   	  
15	  oktober	   Vipbus	   Inspiratie	   	  
23	  oktober	   Gemeente	   Enquete	   	  
23	  oktober	   Gemeente	   Terugkoppeling	  wijkschouw	   	  
24	  oktober	   NL.Doet	   Aanmelding	   	  
25	  oktober	   Lien/Cees	   Afspraak	  Evert	  Roovers	   	  
25	  oktober	   Ed	  Scheepmaker	   Overleg	  Joost	  den	  Biggelaar	   	  
25	  oktober	   Dynamiek	  	   Nieuwsbrief	   	  
29	  oktober	   Mozaiek	   Reactie	  op	  uitnodiging	   	  
29	  oktober	   R.v.Vugt	   Financieen	   	  
04	  november	   SVT	   Reactie	  Bijdrage	  prikacties	   	  
05	  november	   Gemeente	  Tiel	   VIP	  Bus	   	  
05	  november	   Ieder	  1	  gelijk	   Bijeenkomst	  organiseren	   	  
06	  november	   Mevr.v.	  Brenk	   Agenda	  wijkschouw	   	  
06	  november	   Ieder1gelijk	   Overleg	   	  
06	  november	   Mevr.	  Vermeulen	   Antwoord	  problematiek	  Vuren	   	  
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Uitgaande	  post.	  
	  
Datum	  	  verzending	   Geadresseerde	   Onderwerp	   Datum	  archief	  
17	  juni	   R.v.Vugt	   Aanvraag	  declaraties	   	  
25	  juni	   Annelies	  de	  Vaan	   Antwoord	  op	  brief	   	  
05	  juli	   Lien	  en	  Ed	   Antwoord	  op	  JOB	   	  
16	  juli	   Tries	  v.	  Toorn	   Aanpassing	  huren	  rk-‐gebouw	   	  
28	  juli	   Wouter	  Bralts	   Mailtjes	  Overlast	   	  
03	  aug.	   Sportplaza	   Reservering	  sportzaal	   	  
10	  september	   AVRI	   Plaatsing	  container	   	  
11	  september	   Hennie	  Rijksen	   Verzoek	  medewerking	  groen	   	  
01	  oktober	   Mozaiek	   Vrijwilligersprijs	   	  
26	  oktober	   NL	  Doet	  	   Aanmelding	   	  
26	  oktober	   SVT	   Bijdrage	  prikacties	   	  
28	  oktober	   Mozaiek	   Uitn.	  Nieuwe	  directeur	   	  
29	  oktober	   R.v.Vugt	   Verzoek	  om	  financieen	   	  
06	  november	   Mevr.	  Vermeulen	   Onderwerp	  Vurenlaan	   	  
	  
	   	  
4.	  	   Mededelingen	  uit:	  
	  
4.0	   Politie	  (dhr.	  W.	  Bralts)	  
	   -‐	  Dhr.	  W.	  Bralts	  geeft	  aan	  dat	  de	  overlast	  in	  de	  Vurenlaan	  minder	  is	  geworden,	  in	  het	  	  
	   	  	  voorjaar	  moet	  er	  toch	  zeker	  nog	  wel	  wat	  gebeuren,	  zodat	  er	  dan	  niet	  weer	  opnieuw	  
	   	  	  problemen	  komen,	  dus	  ook	  blijven	  controleren.	  
	   -‐	  Er	  worden	  borden	  bij	  de	  speelvelden	  Liendenlaan-‐	  Vurenlaan	  geplaatst	  waarop	  is	  vermeld	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  dat	  er	  op	  genoemde	  tijden	  zich	  geen	  jeugd	  mag	  ophouden	  /	  overlast	  bezorgen,	  op	  deze	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  manier	  kan	  er	  beter	  iets	  aan	  gedaan	  worden.	  
	   -‐	  Dhr.	  M.	  Meeus	  van	  SCW	  geeft	  nog	  aan	  dat	  er	  door	  de	  interventie	  door	  diverse	  instanties,	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ergere	  problemen	  zijn	  voorkomen.	  
	   -‐	  De	  inloopavond	  van	  het	  Veiliger	  Wijkteam	  op	  5	  november	  is	  goed	  bezocht,	  men	  was	  
	   	  	  over	  de	  aanpak	  van	  de	  problemen	  zeer	  tevreden.	  
	   -‐	  Dhr.	  W.	  Bralts	  geeft	  nog	  aan	  dat	  er	  na	  het	  aangeven	  van	  de	  hoge	  snelheid	  in	  de	  	  
	   	  	  	  Wadenoijenlaan,	  de	  afgelopen	  twee	  weken	  is	  gecontroleerd	  en	  dat	  de	  overtredingen	  
	   	  	  	  minimaal	  zijn,	  dhr.	  W.	  Bralts	  vraagt	  in	  het	  algemeen	  of	  de	  te	  hoge	  snelheid	  minder	  is.	  
	   	  	  	  Mevr.	  A	  Stoffelen	  vind	  dit	  van	  niet,	  in	  het	  weekend	  en	  de	  avonden	  is	  het	  erger	  dan	  
	   	  	  	  overdag.	  
	   	  	  	  Dhr.	  W.	  Bralts	  geeft	  aan	  dat	  er	  dan	  nog	  een	  keer	  in	  de	  weekend	  en	  de	  avonden	  	  
	   	  	  	  gecontroleerd	  moet	  worden,	  hij	  zal	  dit	  met	  de	  Gemeente	  regelen.	  
	   -‐	  Dhr.	  F.	  Niemeyer	  (RKTVC)	  zal	  binnen	  de	  voetbalclub	  hierover	  nog	  extra	  bekendheid	  
	   	  	  	  aan	  geven	  dat	  er	  in	  de	  Wadenoijenlaan	  maar	  30	  km	  p/u	  gereden	  mag	  worden.	  
	   -‐	  Er	  wordt	  geen	  of	  weinig	  gebruik	  gemaakt	  van	  de	  JOB,	  het	  trapveldje	  bij	  de	  Liendenlaan	  
	   	  	  	  is	  eigenlijk	  geen	  optie,	  het	  beste	  is	  om	  de	  JOB	  naar	  een	  andere	  wijk	  te	  verplaatsen.	  
	   	  	  	  Dit	  punt	  wordt	  nog	  teruggekoppeld	  naar	  de	  Wijkschouw.	  
	   -‐	  Mevr.	  A.	  Stoffelen	  geeft	  aan	  dat	  er	  regelmatig	  geparkeerd	  wordt	  op	  de	  trottoirs,	  
	   	  	  	  dhr.	  W.	  Bralts	  zal	  dit	  doorgeven	  	  aan	  Handhaving	  en	  toezicht.	  
	  



	  
	   	   	   	   	   	   	   -‐	  4	  -‐	  
	  
	   -‐	  Mevr.	  A.	  Stoffelen	  meldt	  dat	  er	  door	  de	  verlichting	  die	  in	  de	  brandgangen	  tussen	  de	  	  
	   	  	  	  Haaftenlaan	  en	  de	  Liendenlaan	  zijn	  geplaatst	  juist	  drugsdealers	  aantrekt,	  dhr.	  M.	  Meeus	  
	   	  	  	  vind	  dit	  erg	  jammer,	  ze	  zijn	  juist	  geplaatst	  om	  de	  dealers	  tegen	  te	  houden.	  
	   	  	  	  Dhr.	  M.Meeus	  raad	  aan	  om	  hiervoor	  de	  politie	  te	  bellen,	  dan	  kan	  hier	  iets	  aan	  gedaan	  
	   	  	  	  worden.	  
	   -‐	  Mevr.	  A.	  Stoffelen	  vraagt	  of	  de	  aanduiding,	  wijziging	  	  verkeerssituatie	  bij	  het	  Cruijffcourt	  
	   	  	  	  veranderd	  kan	  worden,	  nu	  twijfelen	  hier	  heel	  veel	  mensen	  hoe	  de	  situatie	  is.	  
	   	  	  	  Dit	  is	  een	  punt	  voor	  de	  Gemeente	  (dhr.	  Teunissen)	  kan	  hiernaar	  kijken	  bij	  de	  wijkschouw.	  
	   -‐	  De	  voorzitter	  E.	  Scheepmaker	  vraagt	  wat	  er	  met	  de	  fietswrakken	  moet	  gebeuren	  die	  
	   	  	  	  uit	  het	  kanaal	  gevist	  worden,	  er	  is	  hierover	  al	  eens	  eerder	  gesproken,	  maar	  er	  is	  nog	  
	   	  	  	  geen	  concreet	  antwoord	  hierover	  gekomen.	  
	   	  	  	  Hierover	  moet	  gecommuniceerd	  worden	  met	  het	  waterschap,	  dhr.	  H.	  Rijksen	  zal	  contact	  
	   	  	  	  opnemen	  met	  het	  waterschap,	  een	  ieder	  krijgt	  tijdens	  de	  terugkoppeling	  van	  de	  	  
	   	  	  	  wijkschouw	  de	  procedure	  te	  horen.	  
	  
4.1	   Gemeente	  (dhr.	  J.	  Loosschilder)	  	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  attendeert	  iedereen	  dat	  er	  op	  19	  november	  a.s.	  de	  terugkoppeling	  
	   	  	  	  van	  de	  wijkschouw	  is	  in	  de	  Vier	  Gravinnen	  om	  19.30	  uur.	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  vraagt	  hoe	  de	  bespreking	  van	  het	  Veilig	  Wijkteam	  is	  geweest,	  
	   	  	  	  dhr.	  E.	  Scheepmaker	  is	  hierbij	  ook	  aanwezig	  geweest	  en	  er	  zijn	  5	  bewoners	  geweest.	  
	   	  	  	  Dhr.	  M.	  Meeus	  meldt	  dat	  er	  op	  3	  december	  	  wederom	  een	  bijeenkomst	  van	  het	  Veilig	  	  
	   	  	  	  Wijkteam	  is	  ,	  in	  2014	  komen	  er	  misschien	  nog	  meer.	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  vraagt	  of	  er	  nog	  reactie	  is	  geweest	  dat	  het	  WTO	  -‐	  overleg	  voortaan	  
	   	  	  	  twee	  keer	  per	  jaar	  is,	  er	  is	  weinig	  reactie	  gekomen	  zegt	  dhr.	  T.	  Cuijten,	  dus	  het	  zal	  	  
	   	  	  	  wel	  goed	  zijn.	  
	   -‐	  In	  de	  planning	  van	  2014	  van	  de	  Wijkvereniging	  staat	  het	  eerstvolgende	  WTO	  -‐	  overleg	  
	   	  	  	  gepland	  op	  16	  april,	  hr.	  J.Loosschilder	  vraagt	  of	  deze	  vervroegd	  kan	  worden	  aangezien	  de	  
	   	  	  	  Wijkschouw	  op	  15	  april	  zal	  plaats	  vinden.	  
	   	  	  	  De	  eerstvolgende	  WTO	  -‐	  overleg	  wordt	  verplaatst	  naar	  9	  april	  2014.	  
	   -‐	  Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  vraagt	  aan	  dhr.	  J.	  Loosschilder	  of	  de	  terugkoppeling	  info	  van	  de	  	  
	   	  	  	  Gemeente	  naar	  de	  Wijkorganisatie	  Ridderweide	  beter	  kan,	  bv.	  het	  uitblijven	  van	  info	  
	   	  	  	  over	  een	  evt.	  aan	  te	  leggen	  speeltuintje,	  dit	  moet	  toch	  beter.	  
	   -‐	  Voorheen	  kreeg	  de	  Wijkvereniging	  rapportage	  van	  Bureau	  Handhaving	  en	  Toezicht	  m.b.t.	  	  
	   	  	  	  problematiek	  in	  onze	  wijk,	  waarom	  krijgen	  we	  die	  nu	  niet	  meer?	  	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  zal	  hierover	  contact	  op	  nemen	  met	  Bureau	  Handhaving	  en	  Toezicht.	  
	   -‐	  Mevr.	  A.	  de	  Vaan	  meldt	  dat	  er	  aan	  een	  Pools	  uitzendbureau	  huizen	  zijn	  verkocht,	  nu	  zitten	  
	   	   er	  regelmatig	  ±	  10	  Polen	  in	  het	  huis,	  mag	  dit	  wel?	  
	   	   Op	  deze	  manier	  wordt	  het	  wel	  een	  bedrijfspand,	  In	  de	  terugkoppeling	  van	  de	  Wijkschouw	  
	   	   zal	  hier	  nog	  verder	  over	  gesproken	  worden.	  
	  
4.2	   Stichting	  Wijkorganisatie	  Ridderweide.	  
	   -‐	  De	  te	  bespreken	  punten	  worden	  integraal	  in	  de	  andere	  onderdelen	  meegenomen.	  
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4.3	   Woningcorporatie	  SCW.	  
	   -‐	  Dhr.	  M.	  Meeus	  geeft	  nogmaals	  aan	  dat	  er	  op	  5	  november	  een	  bespreking	  is	  geweest	  
	   	  	  	  van	  het	  Veilig	  Wijkteam,	  hierop	  komt	  zeker	  vervolg.	  
	   -‐	  In	  de	  Vurenlaan	  zijn	  er	  tot	  nu	  toe	  10	  woningen	  van	  149	  woningen	  verkocht.	  
	   	  	  	  Het	  probleem	  dat	  er	  was	  en	  ook	  in	  de	  krant	  heeft	  gestaan	  is	  opgelost,	  de	  bewoners	  
	   	  	  	  zijn	  een	  op	  een	  benaderd	  en	  alles	  is	  nog	  eens	  goed	  uitgelegd.	  
	   -‐	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  geeft	  aan	  dat	  de	  groenafvaldag	  in	  samenwerking	  met	  enkele	  buurtbewoners	  
	   	  	  	  goed	  is	  verlopen,	  er	  is	  veel	  gesnoeid	  er	  was	  een	  volle	  container	  voor	  de	  AVRI.	  
	   	  	  	  SCW	  zou	  nog	  een	  verzekering	  afsluiten,	  maar	  volgen	  dhr.	  M.	  Meeus	  zou	  dit	  alleen	  
	   	  	  	  gebeuren	  al	  deze	  activiteit	  vaker	  gaat	  gebeuren.	  
	   -‐	  Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  geeft	  aan	  dat	  er	  nog	  geen	  eindrapportage	  over	  de	  problemen	  van	  
	   	  	  schoorsteen	  	  in	  de	  Vurenlaan	  van	  de	  SCW	  is	  ontvangen,	  dhr.	  M.	  Meeus	  meldt	  dat	  de	  des-‐	  
	   	  	  betreffende	  persoon	  hierover	  is	  aangesproken	  en	  nu	  blijkt	  dat	  meer	  allesbranders	  in	  de	  
	   	   wijk	  zijn,	  dit	  moet	  nog	  verder	  gecontroleerd	  worden,	  als	  dit	  gaat	  gebeuren	  zal	  dit	  	  
	   	   i.s.m.	  dhr.	  Hemelrijk	  van	  de	  gemeente	  gedaan	  worden.	  
	   -‐	  Om	  het	  gebouw	  van	  Westlede	  staat	  nu	  een	  hek,	  men	  is	  binnen	  bezig	  met	  slopen,	  
	   	   het	  proces	  loopt	  in	  ieder	  geval.	  
	   -‐	  Over	  de	  Batouwe	  is	  nog	  helemaal	  niets	  bekend,	  er	  wordt	  ook	  nu	  woningen	  aan	  jongere	  
	   	   mensen	  verhuurd.	  

Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  geeft	  aan	  dat	  de	  Wijkorganisatie	  door	  dhr.	  A.	  de	  Boer	  (Mozaïek)	  
is	  benaderd,	  als	  de	  Batouwe	  wordt	  gesloopt	  zijn	  er	  geen	  recreatievoorzieningen	  meer	  
voor	  de	  oudere	  uit	  de	  wijk.	  

	   -‐	  Dhr.	  M.	  Meeus	  verteld	  dat	  de	  Bikkelkamp	  inmiddels	  is	  geopend,	  het	  gebouw	  ziet	  er	  goed	  
	   	   uit,	  alleen	  de	  grond	  erom	  heen	  moet	  nog	  opgeknapt	  worden,	  de	  SCW	  gaat	  hier	  achteraan.	  
	  
4.4	   Woningcorporatie	  SVT.	  
	   -‐	  Mevr.	  J.	  Moerman	  geeft	  aan	  dat	  het	  trapveldje	  Tielerwaardlaan	  stokt	  bij	  de	  Gemeente,	  
	   	   de	  directeur	  van	  SCW	  heeft	  het	  contact	  met	  de	  Gemeente	  nogmaals	  opgenomen	  om	  het	  
	   	   trapveldje	  te	  kunnen	  realiseren.	  
	   	   Het	  trapveldje	  wordt	  geheel	  door	  de	  SVT	  bekostigd,	  maar	  31	  december	  is	  de	  limiet,	  
	   	   na	  deze	  datum	  wordt	  het	  geld	  voor	  iets	  ander	  gebruikt,	  SVT	  is	  met	  een	  groep	  bewoners	  
	   	   al	  twee	  jaar	  bezig	  voor	  de	  plaatsing	  van	  het	  trapveldje.	  

Dhr.	  T.	  Cuijten	  vraagt	  of	  het	  een	  optie	  is	  om	  contact	  op	  te	  nemen	  met	  de	  Wijkwethouder	  	  	  
(dhr.	  Driesen)	  om	  duidelijkheid	  te	  krijgen	  omtrent	  het	  trapveldje,	  mevr.	  J.	  Moerman	  
vind	  dit	  een	  heel	  goed	  idee,	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  zal	  het	  contact	  leggen.	  

	  
4.5	   	  Bureau	  Handhaving	  en	  Toezicht	  (dhr.	  J	  Loosschilder)	  
	   -‐	  Namens	  Bureau	  Handhaving	  en	  Toezicht	  geeft	  dhr.	  J.	  Loosschilder	  aan	  dat	  er	  bij	  de	  
	   	  	  Prins	  Mauritsschool	  bij	  het	  stopverbod	  11	  bekeuringen	  zijn	  uitgedeeld,	  voor	  het	  wel	  	  
	   	  	  parkeren.	  
	   -‐	  In	  de	  blauwe	  zone	  bij	  het	  Kwadrant	  zijn	  de	  laatste	  weken	  van	  september	  198	  waar-‐	  
	   	  	  	  schuwen	  uitgegeven	  voor	  het	  niet	  plaatsen	  van	  de	  blauwe	  kaart,	  daarna	  zij	  er	  	  
	   	  	  	  21	  bekeuringen	  uitgegeven	  .	  
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	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  geeft	  aan	  dat	  er	  door	  de	  blauwe	  zone,	  het	  personeel	  de	  auto’s	  
	   	  	  	  nu	  bij	  de	  bloesemflats	  geparkeerd	  worden,	  nu	  kunnen	  de	  bewoners	  soms	  zelf	  niet	  de	  	  
	   	  	  	  auto	  kwijt	  op	  hun	  eigen	  parkeerterrein,	  terwijl	  er	  borden	  staan	  dat	  de	  plekken	  voor	  
	   	  	  	  de	  bewoners	  van	  de	  flat	  zijn.	  
	   	  	  	  Het	  is	  al	  eens	  gebeurd	  dat	  een	  van	  de	  bewoners	  de	  auto	  dan	  maar	  op	  het	  parkeerterrein	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  van	  het	  Kwadrant	  zet	  met	  een	  blauwe	  kaart,	  maar	  dan	  net	  te	  laat	  terug	  komt	  en	  dan	  een	  
	   	  	  	  bekeuring	  heeft	  gekregen.	  
	   	  	  	  Er	  mogen	  geen	  slagbomen	  komen,	  doorgang	  moet	  vrij	  blijven	  i.v.m.	  doorgang	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  gemeentegrond	  
	   	  	  	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  zal	  dit	  aan	  Bureau	  Handhaving	  en	  Toezicht	  doorgeven.	  
	   	  	  	  Op	  5	  december	  heeft	  de	  BC	  Bloesemflats	  overleg	  met	  SCW	  waar	  dit	  ook	  ter	  sprake	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  komt.	  
	   -‐	  	  hr.	  A.Cuijten	  vraagt	  of	  parkeervakken	  in	  de	  Wadenoijenlaan	  niet	  meer	  plekken	  
	   	  	  	  oplevert,	  nu	  worden	  de	  auto’s	  niet	  goed	  neergezet,	  volgens	  dhr.	  H.	  Rijksen	  is	  dit	  geen	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  verbetering,	  uit	  ervaring	  op	  de	  Lingedijk	  blijkt	  dat	  een	  parkeervak	  6	  meter	  lang	  is	  en	  dat	  dit	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  te	  veel	  ruimte	  in	  beslag	  neemt,	  zonder	  parkeervak	  is	  er	  juist	  meer	  ruimte.	  
	  
4.6	   Wijkteam	  Gemeente.	  
	   -‐	  Dhr.	  H.	  Rijksen	  geeft	  aan	  dat	  het	  rustig	  is	  in	  de	  wijk.	  
	   -‐	  In	  de	  Wadenoijenlaan	  worden	  bij	  het	  Kwadrant	  regelmatig	  paaltje	  eruit	  gereden,	  dit	  	  	  
	   	   gebeurd	  waarschijnlijk	  door	  lage	  vrachtwagens,	  volgens	  dhr.	  E.	  Scheepmaker	  gebeurt	  
	   	   door	  de	  vrachtwagens	  van	  de	  EMTE,	  dhr	  H.	  Rijksen	  gaat	  hier	  achteraan.	  
	   -‐	  De	  snoeiwerkzaamheden	  en	  inplanting	  in	  de	  wijk	  zijn	  weer	  netjes	  uitgevoerd	  
	   -‐	  Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  vraagt	  of	  op	  beide	  fiets-‐/voetgangersbruggen	  over	  het	  
	   	   inundatiekanaal	  het	  middengedeelte	  dichtgesmeerd	  kan	  worden,	  dat	  voorkomt	  dan	  
	   	   ongelukken,	  hier	  zal	  naar	  gekeken	  worden.	  
	   -‐	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  vraagt	  als	  Bron	  de	  vuilnisbakken	  leegt,	  de	  rommel	  er	  omheen	  op	  de	  grond	  
	   	   ook	  verwijderd	  kan	  worden,	  nu	  blijft	  het	  liggen.	  
	   	   Dhr.H.	  Rijksen	  geeft	  aan	  dat	  er	  nu	  een	  meter	  rond	  de	  bak	  opgeruimd	  moet	  worden,	  
	   	   volgend	  jaar	  zal	  de	  ruimte	  om	  de	  vuilnisbak	  groter	  worden	  (B	  niveau)	  de	  aannemer	  krijgt	  
	   	   steeds	  minder	  geld.	  
	   -‐	  Dhr.	  F.	  Dostaly	  geeft	  aan	  dat	  er	  op	  verschillende	  plekken	  rond	  de	  Vurenlaan	  de	  
	   	   vuilnisbakken	  niet	  geleegd	  worden,	  dit	  moet	  wel.	  
	   	   Dhr.	  H.	  Rijksen	  gaat	  hier	  achteraan.	  
	   -‐	  Er	  wordt	  door	  dhr.	  D.	  Üstünalp	  gevraagd	  waarom	  er	  op	  de	  ene	  plek	  wel	  het	  blad	  wordt	  
	   	  	  	  geruimd	  en	  op	  de	  andere	  plek	  niet,	  dhr.	  H.	  Rijksen	  geeft	  aan	  dat	  eerst	  de	  straten	  worden	  
	   	  	  	  gedaan	  waar	  het	  meeste	  blad	  ligt,	  geparkeerde	  auto’s	  geven	  ook	  vaak	  problemen	  om	  
	   	  	  	  blad	  te	  ruimen.	  De	  bladzuiger	  komt	  nog	  een	  keer	  terug	  (±over	  2	  weken)	  

-‐ Dhr.	  F.	  Dostaly	  meldt	  dat	  er	  op	  de	  voetgangersbrug	  naar	  Passewaay	  paaltjes	  staan,	  ’s	  	  
	  	  	  winters	  als	  het	  sneeuwt,	  hoopt	  de	  sneeuw	  zich	  op,	  dit	  gebeurd	  ook	  op	  de	  brug	  bij	  de	  	  
	  	  	  sporthal.	  

	   	   Volgens	  dhr.	  H.	  Rijksen	  komt	  dit	  door	  het	  vegen,	  daar	  blijft	  dan	  toch	  sneeuw	  liggen,	  
	   	   hij	  zal	  overleg	  plegen	  met	  de	  coördinator	  om	  hier	  wat	  aan	  te	  doen.	  
	  
4.7	   Bewonerscommissie	  Bloesemflats	  	  (dhr.	  E.	  Scheepmaker)	  
	   -‐	  Dhr.	  E	  Scheepmaker	  geeft	  aan	  dat	  er	  m.i.v.	  januari	  de	  er	  voor	  ondergrondse	  containers	  
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	   	  	  door	  de	  bewoners	  geleegd.	  
	   	   Ook	  dan	  wordt	  er	  volgens	  AVRI	  (dhr.	  N.	  Maclean)	  €	  1,20	  per	  dumping	  betaald.	  
	   	   Door	  de	  SCW	  werd	  voorgesteld	  om	  hiervoor	  het	  geld	  te	  gebruiken	  dat	  voor	  de	  	  
	   	   bewonerscommissie	  bestemd	  is,	  maar	  dit	  is	  geen	  optie,	  want	  dan	  wordt	  de	  besteding	  voor	  	  
	   	   de	  bewoners	  voor	  activiteiten	  minder,	  dus	  legen	  de	  bewoners	  de	  vuilnisbakken	  dan	  
	   	   niet	  meer.	  	  
	   	   De	  SCW	  gaat	  met	  de	  AVRI	  overleggen	  hoe	  dit	  opgelost	  kan	  worden.	  
	   -‐	  Bij	  de	  Bloesemflats	  zijn	  veel	  bomen	  met	  slechte	  takken,	  laatst	  kwam	  er	  bijna	  een	  tak	  op	  
	   	   een	  auto,	  dhr.	  H.	  Rijksen	  zal	  morgen	  07	  november	  vragen	  of	  deze	  bomen	  bij	  het	  	  
	   	   snoeiplan	  zitten.	  
	  
4.8	   Prins	  Mauritsschool	  (mevr.	  E.	  Smits)	  
	   -‐	  	  Mevr.	  E.	  Smits	  is	  helaas	  niet	  aanwezig.	  
	  
4.9	  	   Rotonda	  Ridderweide	  (mevr.	  M.	  Ketting)	  
	   -‐	  Mevr.	  M.	  Ketting	  is	  helaas	  niet	  aanwezig.	  
	  
	  
4.10	   Winkeliersvereniging	  Kwadrant	  (	  dhr.	  J.	  Steenbekkers)	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Steenbekkers	  is	  helaas	  niet	  aanwezig.	  
	  
4.11	   	  Dynamiek	  (dh.	  T.	  Waegemaker)	  
	   -‐	  Dhr.	  T.	  Waegemaker	  is	  helaas	  niet	  aanwezig.	  
	  
4.12	   	  TDIB	  (dhr	  ALP)	  
	   -‐	  Na	  meerdere	  keren	  toegezegd	  te	  hebben	  dat	  dhr.	  Alp	  zou	  komen	  maar	  uit	  eindelijk	  
	   	   steeds	  verstek	  heeft	  laten	  gaan,	  is	  er	  gezamenlijk	  besloten	  dat	  er	  een	  brief	  naar	  	  
	   	   dhr.	  Alp	  gaat	  met	  een	  bedankje	  en	  de	  mededeling	  dat	  het	  toch	  geen	  zin	  heeft	  om	  hem	  
	   	   iedere	  keer	  uit	  te	  nodigen,	  dhr.	  T.	  Cuijten	  zal	  deze	  brief	  versturen.	  
	  
4.13	   	  Bewonerscommissie	  Liendenlaan	  (dhr.	  F.	  v.	  Triest)	  
	   -‐	  Dhr.	  F.	  v.	  Triest	  geeft	  aan	  dat	  het	  afgelopen	  buurtfeest	  succesvol	  is	  verlopen,	  er	  waren	  
	   	  	  veel	  activiteiten	  ,	  ijs	  van	  Daisy,	  bewoners	  hadden	  lekkere	  hapjes	  gemaakt	  en	  er	  was	  
	   	  	  disco	  met	  een	  dans	  clinic.	  
	   	   De	  bewonerscommissie	  is	  gesponsord	  door	  de	  gemeente,	  SCW	  en	  het	  Oranjefond.	  
	   	   De	  Bewonerscommissie	  wil	  volgend	  jaar	  weer	  iets	  organiseren,	  misschien	  dan	  wel	  
	   	   op	  kleinere	  schaal.	  
	   	   Door	  dit	  buurtfeest	  zijn	  er	  bij	  de	  bewonerscommissie	  nieuwe	  leden	  aangemeld,	  er	  is	  
	   	   ook	  nog	  een	  enquête	  geweest	  onder	  de	  bewoners,	  de	  uitslag	  moet	  nog	  bekend	  worden.	  
	   	   Naar	  wat	  er	  uit	  de	  enquête	  komt	  gaat	  de	  bewonerscommissie	  wel	  mee	  verder.	  
	  
5.	   Voortgangsrapportage.	  
	   -‐	  De	  disco	  voor	  de	  jeugd	  is	  goed	  verlopen,	  mede	  door	  de	  hulp	  van	  de	  prachtouders,	  
	   	   die	  ervoor	  hebben	  gezorgd	  dat	  de	  jeugd	  buiten	  geen	  last	  bezorgden,	  binnen	  zijn	  er	  
	   	   nooit	  problemen	  alleen	  maar	  veel	  plezier.	  
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	   -‐	  Op	  7	  november	  a.s.	  gaat	  het	  sportprogramma	  	  voor	  jongens	  van	  7	  t/m	  12	  jaar	  van	  start.	  
	   	   Elke	  donderdag	  (	  periode	  november	  t/m	  maart)	  kan	  men	  van	  16.30	  -‐	  17.30	  uur	  in	  de	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Betuwesporthal	  terecht.	  
	   	   Met	  Sportfriends	  moet	  wel	  goed	  gecommuniceerd	  worden,	  ter	  voorkoming	  van	  doublures.	  
	   -‐	  De	  senioren	  zijn	  weer	  gestopt	  met	  jeu	  de	  boules	  en	  gestart	  met	  koersballen,	  dit	  gebeurd	  
	   	   in	  de	  gymzaal	  van	  Rotonda	  Ridderweide.	  
	   -‐	  Tuinafval	  dag	  op	  19	  oktober	  is	  heel	  erg	  goed	  verlopen.	  
	   -‐	  De	  buitenspeeldag	  in	  2014	  zal	  deze	  keer	  bij	  de	  Betuwesporthal	  zijn,	  de	  wijkvereniging	  wil	  
	   	   ieder	  jaar	  de	  buitenspeeldag	  wisselen	  van	  gedeelte	  in	  de	  wijk.	  
	   -‐	  Op	  22	  maart	  zal	  er	  samen	  met	  NLdoet	  weer	  een	  tuinafvaldag	  zijn.	  
	  
6.	   Rondvraag	  en	  afsluiting.	  
	   -‐	  Er	  zijn	  verder	  geen	  vragen	  en	  opmerkingen,	  de	  voorzitter	  dhr.	  E.	  Scheepmaker	  
	   	   dankt	  allen	  voor	  hun	  inbreng	  en	  sluit	  hierop	  de	  vergadering	  
	  
	  
Notulist	  Lien	  de	  Groot.	  
Volgend	  WTO	  -‐	  overleg	  is	  op	  9	  april	  2014.	  
	  
	   	  
	  
	  
	   	  	  	  	  
	  
	   	  
	   	  
	  
	  
	  
	  
	   	  	   	  
	   	   	  
	  
	  
	  
	   	  
	  
	  
	   	  
	  
	   	   	   	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	   	  
	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


